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Protokół nr 13/2024  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 11 października 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 

1. Pan Maciej Bryś     - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba    - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka     - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński    - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia     - członek Zarządu     

   

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

 

1. Pan Przemysław Krężel       -  Skarbnik Powiatu 

2. Pani Karolina Poniewiera               -  p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

           Transportu i Dróg w Starostwie  

                     Powiatowym w Wieluniu 

3. Pani Iwona Wieteska     -  zastępca kierownika Powiatowego  

           Zarządu Dróg w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus                            -  dyrektor Samodzielnego Publicznego  

                     Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

            (SP ZOZ) 

5. Pani Patrycja Świtalska     - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

                     Społecznych w Starostwie Powiatowym 

            w Wieluniu 
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6. Pani Katarzyna Olejnik    -  dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

            Ledóchowskiej w Komornikach 

7. Pan Zbigniew Wiśniewski    - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

            im. Tadeusz Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

8. Pani Ewa Oroń     -  dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

            Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3) 

9.  Pani Barbara Mazur    - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

            Wychowawczego w Gromadzicach  

            (SOSW) 

10.  Pani Katarzyna Wyrębak     - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

                                                            w  Wieluniu (ZSS)    

11. Pani Elżbieta Urbańska- Golec    - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu

            (ZS nr 1) 

12. Pani Bożena Krej        - naczelnik Wydziału Edukacji w    

           Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

13. Pan Jerzy Nowakowski     - dyrektor Powiatowego Młodzieżowego

           Domu Kultury i Sportu w Wieluniu  

           (PMDKiS) 

14. Pani Agnieszka Stępień- Wyrembak – wicedyrektor II Liceum   

         Ogólnokształcącego im. Janusza  

         Korczaka w Wieluniu ( II LO) 

15.  Pani Barbara Cichecka  -  dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu  

16.  Pani Barbara Puchała  -  dyrektor Poradni Psychologiczno-  

         Pedagogicznej w Wieluniu 

17.  Pan Dariusz Kowalczyk  -  dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

         Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

18. Pani Justyna Kałuziak   – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji 

         Kartografii, Katastru i Gospodarki 

         Nieruchomościami w Starostwie 

         Powiatowym w Wieluniu 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI i XII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Jarosława 

Rozmarynowskiego o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 

2025 opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej Nr 4508E 

wraz z budową ciągu pieszo-rowerowego oraz oświetlenia.  

6. Rozpatrzenie wniosku radnej Gminy Konopnica Pani Justyny Gralińskiej  

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu 

Wieluńskiego na 2025 r. na realizację zadania, polegającego na wybudowaniu 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4533E w miejscowości Konopnica  

na odcinku ul. Zielonej od nr 1 do 15.  

7. Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Skomlin w sprawie naprawy drogi powiatowej 

Nr 4510E w miejscowości Toplin.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat 

dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w regularnym przewozie osób 

organizowanym przez Powiat Wieluński.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania skargi  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią  

na skargę.  

10. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą poziomu zobowiązań i należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.08.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.09.2024 r. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia „Programu 

naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

na lata 2024-2026”.  
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jego konsultacji. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Statutu Domu Dziecka 

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach.  

14. Rozpatrzenie pisma Przewodniczącej Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych w Wieluniu o zwrot członkom Rady, zamieszkałym poza 

miejscem obrad, kosztów przejazdu samochodem osobowym. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie Stypendium Powiatu 

Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

17. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 

2023/2024 - temat sesyjny.  

18. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny na rzecz Gminy Konopnica nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego.  
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21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Wieluńskiego oddanych w trwały zarząd powiatowym jednostkom 

organizacyjnym.  

22. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2023 r.  

do 30 września 2024 r.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju 

ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie XIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XIII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady 

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem zaproponowanego porządku obrad.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie XIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI i XII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Jarosława 

Rozmarynowskiego o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 

2025 opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej Nr 4508E 

wraz z budową ciągu pieszo-rowerowego oraz oświetlenia.  

6. Rozpatrzenie wniosku radnej Gminy Konopnica Pani Justyny Gralińskiej  

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu 

Wieluńskiego na 2025 r. na realizację zadania, polegającego na wybudowaniu 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4533E w miejscowości Konopnica  

na odcinku ul. Zielonej od nr 1 do 15.  

7. Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Skomlin w sprawie naprawy drogi 

powiatowej Nr 4510E w miejscowości Toplin.  
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie sposobu ustalania 

wysokości opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w regularnym przewozie 

osób organizowanym przez Powiat Wieluński.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania skargi  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią  

na skargę.  

10. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą poziomu zobowiązań i należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.08.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.09.2024 r. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

„Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na lata 2024-2026”.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku oraz 

ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Statutu 

Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach.  

14. Rozpatrzenie pisma Przewodniczącej Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych w Wieluniu o zwrot członkom Rady, zamieszkałym poza 

miejscem obrad, kosztów przejazdu samochodem osobowym. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie Stypendium Powiatu 

Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

17. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok 

szkolny 2023/2024 - temat sesyjny.  

18. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Konopnica nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Wieluńskiego oddanych w trwały zarząd powiatowym 

jednostkom organizacyjnym.  

22. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2023 r.  

do 30 września 2024 r.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Strategii 

rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  
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25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie XIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XI i XII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Przystąpił, więc do głosowania nad przyjęciem 

protokołów z XI i XII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 11/2024 z XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu oraz protokół nr 12/2024 

z XII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Jarosława 

Rozmarynowskiego o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na rok 

2025 opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej Nr 4508E 

wraz z budową ciągu pieszo-rowerowego oraz oświetlenia. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Wietesce.  

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, nie wie, czy 

radny ma upoważnienie, aby wypowiadać się w imieniu mieszkańców Kurowa 

i Dąbrowy, ale on był na spotkaniu sołeckim w Dąbrowie i mieszkańcy to rozumieją 

i tłumaczył im, że będzie przebieg obwodnicy i muszą poczekać jak będzie projekt tej 
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obwodnicy, żeby wiedzieć w którym miejscu to się włączyło. Dodał, że będą 

na pewno różne obciążenia tonażowe, różna podbudowa, projektanci muszą 

to wiedzieć. W związku z tym, on sugeruje, aby poczekać.   

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział, 

że proponują taką odpowiedź, że w związku, że planowane jest tam zaprojektowanie 

obwodnicy i skoro obwodnica ma przecinać drogę powiatową, to muszą poczekać na 

rozwiązania techniczne i projektowe, a z dalszymi krokami jeśli chodzi 

o oświetlenie… 

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu odpowiedziała, że oświetlenie jest po stronie gminy.  

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w takim 

razie trzeba w tej kwestii przekazać według właściwości. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, aby przekazać 

to według właściwości do Rady Miejskiej. 

Pan Maciej Bryś - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

panią kierownik Wieteskę o przygotowanie odpowiedzi. Z uwagi na brak dalszych 

pytań, zapytał kto jest „za” proponowanym projektem odpowiedzi.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o  udzieleniu odpowiedzi na wniosek radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana 

Jarosława Rozmarynowskiego o uwzględnienie w budżecie Powiatu Wieluńskiego na 

rok 2025 opracowania dokumentacji na modernizację drogi powiatowej Nr 4508E 

wraz z budową ciągu pieszo-rowerowego oraz oświetlenia o treści wskazanej przez 

Zarząd Powiatu na XIII posiedzeniu w dniu 11.10.2024 r. (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku radnej Gminy Konopnica Pani Justyny Gralińskiej  

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu 

Wieluńskiego na 2025 r. na realizację zadania, polegającego na wybudowaniu 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4533E w miejscowości Konopnica  

na odcinku ul. Zielonej od nr 1 do 15. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

zastępcy kierownika Powiatowego Zarządu Dróg Pani Iwonie Wietesce.  

Pani Iwona Wieteska -  zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest 

propozycja pani kierownik? 

Pani Iwona Wieteska -  zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu przekazała, że konsultowali to z technikiem i stwierdzili, że trzeba 

odpowiedzieć, że będą szukali źródła finansowania na przebudowę całej drogi, która 

nadaje się do przebudowy, do remontu. Dodała, że tam jest też problem 

z przykryciem rowu, ponieważ tam po obu stronach jest rów i to też jest dodatkowy 

problem.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że można 

odpowiedzieć, że w przyszłości pochylą się nad tą sprawą przy konstruowaniu 

budżetu, jeśli znajdą środki na realizację tej inwestycji. Zauważył, że sam chodnik nie 

rozwiązuje tutaj problemu. Jeżeli zaczną robić chodnik, to trzeba przebudować całą 

drogę.  

Radny Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, że patrzą 

przyszłościowo i trzeba zrobić całą drogę i będą też szukać wsparcia w gminie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

dalszych pytań zapytał, kto jest „za” przyjęciem takiego projektu odpowiedzi, 

jak wyżej wskazano.  

 

    Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o  udzieleniu odpowiedzi na wniosek radnej Gminy Konopnica Pani Justyny 

Gralińskiej w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu 

Wieluńskiego na 2025 r. na realizację zadania, polegającego na wybudowaniu 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4533E w miejscowości Konopnica na odcinku 

ul. Zielonej od nr 1 do 15 o treści wskazanej przez Zarząd Powiatu na XIII 

posiedzeniu w dniu 11.10.2024 r.   (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 7 

Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Skomlin w sprawie naprawy drogi powiatowej  

Nr 4510E w miejscowości Toplin 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

Wietesce zastępcy kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy sama 

dokumentacja dotycząca remontu tej drogi to koszt 20 000,00 zł? 

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu  potwierdziła, że to tylko sama dokumentacja. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaki jest przewidywany 

koszt remontu tej drogi? 

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu  powiedziała, że będzie to w granicach 200 000,00 zł samej nakładki, 

natomiast cała przebudowa to ponad 1 000 000,00 zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nawiązując  

do tego i poprzednich dwóch punktów, to chciałby powiedzieć, że nie ma jeszcze 

informacji z ministerstwa, jakie środki otrzymają w 2025 r. Muszą przede wszystkim 

skupić się na inwestycjach rozpoczętych i muszą je skończyć, zabezpieczyć 

wszystkie środki na wynagrodzenia, na koszty bieżące funkcjonowania jednostki 

i dopiero wtedy będzie można móc coś powiedzieć na temat kolejnych inwestycji.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

aby odpowiedzieć panu Wójtowi, że w tym momencie Powiat Wieluński prowadzi 

wiele inwestycji, w tym również na terenie gminy Skomlin, które muszą być 

skończone w pierwszej kolejności, a ta droga uległa zniszczeniu przy budowie 

kanalizacji  i oczekujemy partycypacji w kosztach.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu zapytał, czy pomoże doraźne łatanie? 

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu  powiedziała, że nie, ponieważ tu nie chodzi o dziury, czy wyłuszczenia, 

tylko po prostu są fale, które są pod wpływem tego, że była kopana jednostronnie 

kanalizacja i ich pomoc nic tutaj nie da. Dodała, że sam fakt posiadania dokumentacji 

przyspiesza, że jeśli pojawiłaby się jakaś dotacja czy dofinansowanie, to wtedy jak 
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mają gotową dokumentację, to mogą pisać jakieś wnioski. Zauważyła, że na ten 

moment takiej decyzji nie mamy. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, aby 

odpowiedzieć panu Wójtowi, że Powiat Wieluński prowadzi realizację inwestycji, 

w tym też na gminie Skomlin. Dodał, ze można dopisać, że liczą na to, że gmina 

wesprze finansowo realizowane na terenie gminy Skomlin inwestycje. Zapytał, czy 

ktoś chce jeszcze coś dodać? Nikt się nie zgłosił. Przystąpił do głosowania nad 

przyjęciem projektu odpowiedzi do pana wójta. Poprosił panią kierownik 

o przygotowanie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o  udzieleniu odpowiedzi na wniosek Wójta Gminy Skomlin w sprawie naprawy drogi 

powiatowej Nr 4510E w miejscowości Toplin o treści wskazanej przez Zarząd 

Powiatu na XIII posiedzeniu w dniu 11.10.2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat 

dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w regularnym przewozie osób organizowanym 

przez Powiat Wieluński. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał Panią 

naczelnik czy to chodzi o tę zaskarżoną uchwałę? 

 Pani Karolina Poniewiera – p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  potwierdziła oraz 

powiedziała, że tamta zostaje uchylona, wiec muszą podjąć nową. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  wyjaśnił, że chodzi 

tu o sprawę, o której mówił Pan przewodniczący, że uchwała z 1999 r. jest niezgodna 

z przepisami i prokurator ją zaskarżył,  więc uchwalają nową uchwałę, zgodą 

z rozporządzeniami. 
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 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu powiedział, że przed zakończeniem 

postępowania sądowego. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu tak i powiedział,  

że pójdzie w odpowiedzi do Pana prokuratora, że podjęliśmy taką uchwałę. 

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu zauważył, że pan prokurator jej nie 

uwzględni i będzie starał się uchylić tamtą uchwałę przez sąd oczywiście, ale to 

dobry wybór, bo mają już zabezpieczenie na przyszłość.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał czy są 

pytania? Nikt się nie zgłosił.  Przystąpił więc do głosowania nad podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 117/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej 

w regularnym przewozie osób organizowanym przez Powiat Wieluński  (głosowało 

5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 117/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania skargi  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią  

na skargę. 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił.  Przystąpił, więc do głosowania nad podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 118/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi 

wraz z odpowiedzią na skargę (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 118/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10  

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą poziomu zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2024 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.09.2024 r. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Freus dyrektora SP ZOZ i udzielił jej głosu. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Udzielił głosu radnemu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu  zapytał, czy NFZ teraz za 

wszystko płaci? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie, to nie 

oznacza tego. NFZ w ogóle nie płaci za limitowane, a w limitowanych mają 

endoprotezy, chemioterapia też jest limitowana, ale szpital tutaj nie ma z tym 

problemu i nie mają zapłacone na ten moment za trzeci kwartał i nie wiadomo kiedy 

będzie zapłacone.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu  zapytał, jaka to jest suma? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że za III 

kwartał, to jeszcze nie odpowie, a jeżeli chodzi o II kwartał, to była to kwota pół 

miliona złotych, jeżeli chodzi o nielimitowane, które otrzymali na dniach. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nielimitowane  

w ramach limitu nie płaci, czy nadwykonań nie płaci? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że nadwykonań ponad limit. Dodała, że za limit jest zapłacone, co prawda 

z opóźnieniem, ale jest płacone do wysokości limitu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy już wszystkie 

limity mają wykorzystane?   

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, następnie 

powiedziała, że endoprotez powinni już w ogóle nie robić, zrobili nadwykonania, 

ponieważ sytuacja jest taka, że Fundusz zawsze, bo tak działa z limitami Fundusz, 

że na początku roku ma mniejszy budżet i zawiera umowy na niskie poziomy limitów 
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i potem na przykład, co kwartał, co pół roku, tak to się zawsze działo, że te limity były 

zwiększane. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że teraz się nie 

zwiększył. 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak. 

Dodała, że rok 2024 jest bardzo mocno problematyczny, na przykład widzą to na 

procedurach pulmonologicznych, gdzie też są to procedury limitowane jeżeli chodzi  

o bronchoskopię, to ma tu jakiś ruch,  bo jest możliwość między ryczałtem, 

a dodatkową umową te procedury wykazać, ale rzeczywiście jest tak, że na przykład 

w zeszłym roku limit był podniesiony od 50 000,00 do 250 000,00 w czasie jeżeli 

chodzi o bronchoskopie, a teraz jest na poziomie 50 000,00, czyli umowa 

pierwsza  była na poziomie początkowej umowy z zeszłego roku, ale limit nie został 

zwiększony.  

 Pan Krzysztof Dziuba –wicestarosta wieluński zapytał, czy mieli jakieś 

planowe zabiegi z endoprotez i co z tymi kolejkami? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że oczywiście, 

że tak, że są zabiegi zaplanowane. Zawsze było tak, że Fundusz mówił,  

że za te endoprotezy limitowane niekoniecznie zapłaci. Płacone było z dużym 

opóźnieniem.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co z tymi 

pacjentami? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, 

że w  przypadku, jeżeli nie zapłaci, to pójdzie do sądu. Będą przedłużane terminy. 

Przekazała, że była w dniu wczorajszym u dyrektora NFZ-u i między innymi pytała 

też o endoprotezy i powinno tu być wyhamowanie i przeniesienie na przyszły rok ile 

można, a na pewno w listopadzie lub grudniu spotka się z ordynatorem oddziału, 

ponieważ jest jeszcze taki okres…  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, ile się czeka na 

taką endoprotezę? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że terminy 

są krótkie - około pół roku, a już są skrócone do trzech miesięcy. Powiedziała 

również, że nie jest dobrze z tą płatnością. Dodała, że jedna endoproteza to jest ich 

koszt 25 000,00 zł jeżeli chodzi o materiał, a nie mówi tu jeszcze o czynniku ludzkim. 

Zauważyła, że  jakąś część nadwykonań dobrze zrobić, dlatego że tu jest limit 
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na który mają zawartą umowę, a wyżej jest poziom, od którego lepiej im płacą, nie 

jest to 100%, a 120%, więc muszą mieć nadwykonania, żeby mieć szanse na wyższy 

kontrakt i tym samym wyższy kontrakt na przyszły rok.  

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w dniu 

dzisiejszym nie można aneksować tego kontraktu 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że próbują 

i zwracała się już trzykrotnie do NFZ-u, ale nie mają pieniędzy, ponieważ oni też 

muszą mieć pieniądze w swoim budżecie. 

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jeśli pokażą 

nadwykonania, to można to już fakturować.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie może 

tego w systemie fakturować, bo system do fakturowania to jest system od strony 

NFZ-u, czyli płatnika i oni nie dadzą możliwości wystawienia tej faktury. 

W przeszłości miała miejsce już taka sytuacja i wtedy została wystawiona faktura 

papierowa. 

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli nie mają 

tego na magazynie, to dyrektor nie może wystawić faktury w systemie. 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tu jest 

wprost rozmowa, że pójdą do sądu. Tylko w takim przypadku często ugody idą na 

50%. 

Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu zapytał, czy te nadwykonania 

mogą spowodować zwiększenie kontraktu w przyszłym roku? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że już w to 

weszli, czyli teraz generalnie, uważa po rozmowie z dyrektorem NFZ-u i będzie w ten 

sposób robić… 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zapytał, czy jak będzie 

mniej wykonanych endoprotez, to będzie mniejsza stawka? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, bo 

został przekroczony próg, który uprawnia do podwyższenia stawki.  

 Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu zapytał czy limitu nie 

zmniejszą? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, bo 

zawsze na początku roku NFZ podpisuje bezpieczne dla siebie wykonanie 

finansowe. Dodała, że w limitowanych nie jest tak jak w ryczałcie, ponieważ 
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nadwykonania w ryczałcie powodują, że poziom nadwykonania bierze udział we 

wzorze do obliczania ryczałtu na kolejny rok.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu  zapytał, że jeżeli nie jest 

wystawiona faktura dla NFZ, bo system nie pozwala wystawić za te dodatkowe 

endoprotezy, czy inne usługi, to na podstawie czego pani dyrektor chce wystąpić do 

sądu? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że procedury są sprawozdane, jest dokumentacja medyczna, a wystawienie faktury 

papierowej i wysłanie jej do NFZ-u powoduje, i mają to wypróbowane, odesłanie bez 

księgowania. Dlatego oni wystawiając fakturę, to te procedury są w systemie NFZ-u 

sprawozdane, więc to jest podstawa. Tego nie będzie nikt negował. Przekazała, 

że Fundusz jedynie będzie występował, że zawierali umowę na limit i powinni 

trzymać się tego limitu. Dodała, że ich argumentem będzie to, że przy limitach jest 

tak, że pierwsza umowa jest taka, a potem kolejne są zwyżki tych limitów i zawsze 

było płacone, a sytuacja finansowa NFZ-u nie bardzo ma tu znaczenie z punktu 

widzenia pacjenta. Tym bardziej, że to nie są zabiegi, które są wykonywane ludziom 

zdrowym, tylko są to zabiegi, które się robi pacjentom bardzo cierpiącym. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy faktura może być 

nie wystawiona w tym roku? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu stwierdził, że tym samym 

szpital nie ma przychodów. Czyli będzie strata. 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

wykazują przychodów, a jeżeli chodzi o stratę - to niekoniecznie, zobaczą jak będzie 

z wynikiem finansowym. Powiedziała, że nie będzie wyrokowała, ponieważ na ten 

moment szpital się bilansuje. Jednak element powodujący, ile się da zejście 

z kosztów i nie robienie tych nadwykonań, to zobaczy na ile się to da, bo pewnie 

to się da w sposób sensowny. Pozostaną przypadki pilne i to nie jest tak, że całkiem 

nie będą robione endoprotezy do końca roku. Dlatego, że jeżeli są lekarze to jest też 

podstawowy koszt. Także jeżeli  ma dojechać dodatkowy lekarz  i dojeżdża tylko na 

endoprotezy np. kolan połówkowe i tak dalej, a są takie sytuacje, więc można 

tu uciąć koszty osobowe i koszty materiałów i tak dalej, to spróbuje takie działania 

zrobić. Ale to wpłynie na wydłużenie kolejki oczekujących, ale przypuszcza, że takie 
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argumenty powinny się pojawić  jednak i powinno być to widoczne po to właśnie by 

zwiększono budżet NFZ-u.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Dybce 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu powiedział, że po Internecie 

krążą informacje, że w szpitalu brakuje kroplówek, że zabiegi są odwoływane i czy to 

też dotyczy wieluńskiego szpitala? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że na ten 

moment nie ma takich zgłoszeń. Na pewno jest sytuacja, jak dziś analizowała, 

szpitale które prowadzą programy lekowe, a my nie mamy programów lekowych, 

to one też są limitowane, więc tutaj jest koszt leków bardzo drogi i też się mówi 

o tym, że oni nie dostaną sfinansowania chyba, że pójdą do sądu i wygrają i tak 

dalej.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  poinformował, że jedna 

firma przestała produkować w ogóle.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że szpitale 

ograniczają rzeczywiście procedury ratując koszty ile sią da.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy z planowanych 

zabiegów są jakieś ograniczenia ze strony szpitala, czy wszystko idzie planowo? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że do tej 

pory zakłóceń nie było i po rozmowie z dyrektorem NFZ uważa, że lipiec – grudzień, 

to co się da powinni przełożyć na kolejny rok. Jaka to będzie skala jeszcze nie wie, 

bo wczoraj rozmawiała z dyrektorem NFZ-u, a jeszcze nie rozmawiała z kierownikiem 

ortopedii. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to przesunie 

kolejność pacjentów, którzy są zapisani w kolejnym roku? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, bo to 

wydłuży kolejkę oczekujących, tylko uważa, że jeżeli szpitale nie podejmą żadnych 

ruchów, wezmą wszystkie koszty na siebie, to tego nikt nie zauważy. I będzie to 

przerzucone na szpitale.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu  powiedział, że myśli ludzie  

to zauważą, bo będą czekać w kolejce nie trzy miesiące, tylko rok.  



20 
 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że właśnie 

zauważą, jeżeli wydłużą kolejki oczekujących, jeżeli tego nie zrobią, nie wydłużą tych 

kolejek oczekujących, to nie zapłacą i nikt tego nie zauważy.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że to jest 

takie „naciąganie gumy”.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że to jest 

przerzucenie też pośrednio na samorządy i trzeba sobie zdawać też z tego sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to będzie 

strata. Dodał, że to będzie miało wpływ na wynik finansowy. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu i to ogromny.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś ma 

jakieś pytania w tym punkcie. Stwierdził, ze Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą 

poziomu zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2024 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 25.09.2024 r. 

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

„Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na lata 2024-2026”. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

dyrektor SP ZOZ. 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu zapytał, jakie rozwiązanie Pani 

dyrektor proponuje z tymi pielęgniarkami. 
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 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że mają 

stawki w przeliczeniu na pacjenta na dobę, czyli dzielą się tym, co fundusz im płaci 

od pacjenta, poza umową o pracę. Czasami są to pielęgniarki, które zobowiązują się, 

że zajmą się trzema pacjentami, bo pracują też zawodowo i na więcej nie znajdą 

czasu, wtedy płacą dokładnie za wykonaną robotę w procencie, czyli 35% tego, co 

oni dostają z NFZ-u. Transport jest po stronie pielęgniarki.  

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu stwierdził, że Pani dyrektor 

mówiła o oddziale geriatrii, a co z oddziałem pulmonologii? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że zachowują. Jednak żeby wystartować w konkursie KPO muszą 10 łóżek 

przekształcić lub zlikwidować, a utworzyć 15. Dodała, że w zeszłym roku podjęli 

działania, aby zwiększyć o 4 łóżka pulmonologiczne, a teraz ona sobie „przytnie” te 4 

łóżka pulmonologiczne i o 5 łóżek zmniejszy łóżka na internie. Powiedziała, że chce 

też podjąć działania celem połączenia faktycznego intern, ale też musi mieć 

pewność, że nie utną jej kontraktu i ona trzyma te dwa oddziały po to, aby nie dostać 

zmniejszenia kontraktu. Podkreśliła, że mówi o internie o profilu ogólnym i internie 

o profilu kardiologicznym. Dodała, że tak naprawdę jeden zespół załatwia im te dwie 

interny, a dokumentacja medyczna jest prowadzona, co jest dopuszczalne przy 

oddziale zachowawczym, więc absolutnie nie obawia się kontroli. Jednak jest 

to uciążliwe dla personelu i dlatego chciałaby to zlikwidować. Oddział 

pulmonologiczny jest to oddział, który ma najgorszy standard sanitarny z wszystkich 

oddziałów szpitalnych, Sanepid kilkakrotnie zwracał im uwagę, że muszą tutaj podjąć 

porządne inwestycje na tym oddziale. Tam łazienki są tylko na korytarzu i to tylko 

jedna ogólna dla pacjentów, a ogólnie są trzy. Należałoby wymienić tam podłogę i jak 

kiedyś analizowała koszt wymiany tej podłogi to jest to około 50 tys. zł. Jest pomysł 

na to, aby zmodernizować tę powierzchnię. Oddział geriatryczny jest takim trochę 

połączeniem interny, rehabilitacji i ZOL-u. Dlatego, że na geriatrię wchodzą pacjenci 

powyżej 65 roku życia. Statystycznie u nich interna i pulmonologia to 90% pacjentów 

mieści im się w tej kategorii, więc oni nic nie tracąc, a mają bardzo mocną 

rehabilitację, więc byłoby to fajne rozwinięcie. Muszą w zasadzie tylko i aż – znaleźć 

lekarza geriatrę. Dlatego planuje ten oddział na 20 łóżek, bo wtedy potrzeba tylko 

1 lekarza, a przy 21 łóżkach musiałaby już mieć drugiego lekarza. Dlatego trzyma się 

takich standardów, aby było to mniej wymagające. Dodała, że już poszukują lekarza 
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geriatry, chociaż mówi się, że jak nie będzie geriatrów, to dopuszczeni zostaną 

interniści.  

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest jakiś odzew 

w sprawie szukania lekarza geriatry? 

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie jest 

źle na terenie województwa łódzkiego z geriatrami, czyli jakaś szansa jest. Odzewu 

jeszcze nie ma. Są województwa gdzie jest jeden geriatra albo nie ma w ogóle,                

a w województwie łódzkim podobno jest 19, więc jest nadzieja. Tak naprawdę te 

deficyty mogą powodować zmiany podejścia, bo będą musiały powodować zmiany. 

W każdym razie szukają, już przygotowując się do tego, choć tak naprawdę szpital 

złoży wniosek i zobaczy, czy przejdzie procedurę. Pulmonologia zostałaby 

przeniesiona na rehabilitację, zmniejszona o 4 łóżka zmieściłaby się tam. 

Rehabilitacja natomiast zostałaby przeniesiona na 3 piętro budynku 

administracyjnego, jest tam winda. Zaznaczyła, że nie jest to super, komfortowo, ale 

oddział będzie miał lepiej. Oddział przy niewielkich nakładach będzie miał dobre 

warunki, jedynie jest to trzecie piętro, ale ponownie zaznaczyła jest tam winda. 

Podkreśliła również, że nie można zrobić tam innego oddziału na trzecim piętrze, nie 

może zrobić tam oddziału geriatrii z przyczyn formalnych i dokumentacyjnych. 

Jednak byłoby to wyjście najłatwiejsze i najlepsze i tak dalej, ale nie będzie tak 

zrobione. Programy KPO zakłada rozliczenie do połowy 2026 roku, a trzeba mieć 

świadomość, że jest to bardzo krótki okres, legalizacja budynku administracji 

zajęłaby minimum 1,5 roku, więc misja nie na ten czas, ale przenieść oddział na 

oddział - może. W tym przypadku prawo budowlane nie będzie wchodziło w drogę. 

Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu powiedział, że analiza SWOT 

jest dość mocno rozwinięta, są mocne strony, o których była mowa, w poprzednim 

punkcie chodziło o endoprotezy i tutaj jest silna strona, ale z drugiej strony są słabe 

strony. Szpital dzisiaj prowadzi inwestycje modernizacji centralnego ogrzewania 

i centralnej wody użytkowej, a Pani dyrektor pisze to w słabych stronach. Poprosił 

o poprawę tego, jeśli Pani zrealizuje tę inwestycję. Zapytał o kolejny 

niepokojący  punkt „niski poziom utożsamienia się części personelu ze szpitalem”. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że myśli, że 

jest to domena niestety personelu medycznego w większości jednostek i ma tu na 

myśli jedną rzecz. Personelu szpitala w 90% albo jeszcze więcej, kompletnie nie 

interesuje sytuacja finansowa podmiotu, oni myślą, że to jest takie perpetuum mobile, 
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szpital zawsze był, zawsze będzie, a to jest dla niej istotne zagrożenie, dlatego że 

przekładają roszczeniowość i widzą co się dzieje w szpitalach dookoła, jeżeli chodzi 

o stawki i chcieliby na przykład 1:1 mieć stawki takie jak w Sieradzu, gdzie jest to 

szpital wojewódzki, trzeci poziom, ale też szpital, który się nie bilansuje i ma bardzo 

duże straty. Jeżeli chodzi o personel, to nie jest to podejście, że po prostu jak się 

jakiś oddział bardzo mocno nie bilansuje, to może trzeba go zamknąć, może zmienić 

i tak dalej. Myśli, że tutaj nie ma wiary w tę stronę, nie ma wspólnej inicjatywy żeby 

rozwijać, poza tym personel medyczny, i dodała, że w całej Polsce, dlatego że póki 

co stan prawny jest taki że czasami jest to personel bardzo rotujący, czyli pracuje u 

nas, pracuje w innym szpitalu. To siłą rzeczy osłabia na pewno więź z zakładem 

pracy. Natomiast jeżeli chodzi o centralne ogrzewanie, to oni wymienili te poziomy, 

czyli to, co było w najgorszym stanie. Aktualnie zleca i będzie przeprowadzony audyt 

energetyczny budynku, taki dokładnie analizujący, aby dokładnie wiedzieli co się da, 

czego się nie da, co jest sensowne wymienić w szpitalu. Przekazała, że w tym 

audycie energetycznym na pewno będą brane pod uwagę instalacje CO już w 

pionach.  

 Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu powiedział, że ten projekt OG, 

to o ile sobie dobrze przypomina, to tam piony były do w tym projekcie. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tylko 

poziomy. 

Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu powiedział, że się nie zgadza, 

ponieważ widział ten projekt, były główne linie pionowe. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to było 

zrealizowane zgodnie z tym projektem, więc może coś tu wprowadziła w błąd, 

niemniej jednak to, co się działo, to wszystkie wymiany czy poziome czy 

wyprowadzenie tych pionów, to miało miejsce w piwnicach szpitala. Oczywiście 

instalacje sięgają po najwyższy poziom i na niektórych odcinkach są jeszcze stare 

grzejniki. Tutaj pewnie audyt energetyczny weźmie to pod uwagę. 

Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu powiedział, że zgadza się jeśli 

chodzi o kaloryfery, ale jeżeli mowa o pionach to …. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tamten 

projekt jest zrealizowany dokładnie 1:1 to, co jest w projekcie. 

Pan Piotr Kędzia -  członek Zarządu Powiatu ponownie odniósł się 

do mocnych stron analizy SWOT, pytając o zabiegi endoprotez. Dodał, że 
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rozmawiali, że tutaj są ponad limity i nie będą dalej płacone, a pani to napisała w 

mocnych stronach.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że zawsze 

za te zabiegi było płacone i myśli, że jeśli Fundusz jest teraz w takiej sytuacji jakiej 

jest, to nie może to trwać wiecznie, dlatego że to oznacza wydłużenie kolejek 

oczekujących. Chyba, że taka będzie intencja, to szpital się tu dostosuje. Niemniej 

jednak endoprotezy są mocną stroną, dlatego, że jest bardzo mały wskaźnik 

reoperacji, więc pacjenci przyjeżdżają do wieluńskiego szpitala z różnych stron 

i zdecydowanie szpital ma dużą rangę w tym kierunku. Szpital robi  procedury na 

takim poziomie i w takiej ilości, która pozwoliła na zwyżkę finansowania do tej pory. 

Powiedziała, że szpital się rozwinął i zaczęli robić też endoprotezy połowicze kolana 

i w normalnej sytuacji te endoprotezy połowicze kolana są rozliczane nawet jeśli 

chodzi o sprzęt. To też jest wykazywane w kosztach, które są zwracane do funduszu 

do limitu oczywiście. I w normalnej sytuacji te limity były zwiększane do poziomu 

wykonania, bo tak zawsze było. Jeśli tak nie będzie zrobione, to będzie to pierwszy 

rok, ale obawa taka istnieje na ten rok.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Pani dyrektor 

ma informacje, ile porodów było w pierwszym półroczu, ewentualnie w trzech 

kwartałach.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że za trzy 

kwartały jeszcze nie ma, ale w pierwszym półroczu, nie chciałaby się pomylić, ale 

około chyba 275, był jakby nieznaczny spadek w stosunku do roku poprzedniego. 

Dokładne dane może oczywiście pokazać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mają 

przedstawioną jak w każdym sprawozdaniu analizę każdego z oddziałów, każdej  

z poradni, ale czy Pani dyrektor dysponuje głębszą analizą każdego oddziału, 

rozpisania na procedury, która procedura przynosi, która nie przynosi zysków, 

ponieważ zaskakujący jest wynik oddziału chirurgii urazowo-ortopedycznej.  

 Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tutaj nie 

ma endoprotez w przychodach, a za tamten rok były. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że za tamten 

rok też przynosił stratę.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ  w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to było dla 

niego zaskoczenie. Napisane w mocnych stronach, chwalimy się tym, a tu jest 

strata.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że oddział 

urazowo-ortopedyczny ma wysokie koszty bloku operacyjnego, dlatego że 

rzeczywiście są to procedury, które są najdłuższe na bloku, więc on ma rzeczywiście 

duże koszty bloku, bo na przykład na chirurgii zabiegi trwają między pół godziny, 

a półtorej godziny, a ortopedyczne są nawet dwie i pół godziny. A szpital według 

czasu rozlicza koszty bloków.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, w której części 

tabeli będą koszty bloków.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że 

w pośrednich… 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pozostałe 

koszty bezpośrednie. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że dlatego, 

że koszty bloku są osobną komórką również rozliczne i dokładnie widzi, jakie ma 

koszty bloku, a potem koszty bloku są rozliczane. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał czy to będzie literka 

„e” w tej tabeli? 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że 

„e” i „g”. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że pośrednie, musi tylko „wejść na oddział”. Poza tym dużo kosztów wewnętrznych 

związanych ze zdjęciami rentgenodiagnostyki oddziału urazowo-ortopedycznego 

dostaje, rozliczenia są o cenniki, które są aktualizowane i szpital je aktualizuje na 

bieżąco i oni tutaj też mocno dostają. Podkreśliła, że trzeba mieć świadomość, 

że 70% kosztów, to koszt człowieka. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że podobna 

sytuacja jest na oddziale chirurgicznym, który z kolei wypracowuje konkretny wynik. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że specyfika 

działalności, może poza tą diagnostyką obrazową jest bardzo podobna. 
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Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że w chirurgii znacznie niższe mają koszty materiałowe. W chirurgii dużym plusem 

były też rezydentury, bo lekarze rezydencji nic szpital nie kosztują, dlatego, że jest to 

i przychód i koszt szpitala w tej samej wysokości, a lekarz jest. Doktor Kuśmierz 

bardzo szybko rezydentów wprowadza do dyżurowania, więc to też obniża koszty 

oddziału.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy źle wycenione 

są procedury ortopedyczne, bo koszty są bardzo porównywalne na obu oddziałach, 

ogółem wszystkie koszty. Jednak wynik jest znacząco różny. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że chirurgia 

dużo robi, bardzo dużo robi procedur ilościowo, dlatego ten narzut może być 

porównywalny, ale ortopedia robi znacznie mniej, bo tak jak wspomniała zabiegi są 

znacznie dłuższe, wymagające więcej przygotowania, więcej materiałów, także te 

kwestie, a rezydent był tylko jeden. Na chirurgii było czterech rezydentów, na 

ortopedii był jeden rezydent. Jeżeli koszty osobowe stanowią 70%, to to że jest 

czterech rezydentów, a jeden rezydent, robi ogromną różnicę, także na pewno też 

to.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że myśli jeszcze 

o endoprotezach ponad limit, bo myśli, że jeśli chodzi o lekarzy, którzy wykonują te 

procedury, to pewnie są na podobnej zasadzie zatrudnieni i płacą im jakąś część 

tego, co zarabiamy. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Wszyscy lekarze w szpitalu na oddziałach, i nie jest tu mowa o poradni, bo w poradni 

rzeczywiście tak. W poradni jest w przeliczeniu złotówkowym, rzadko w której 

poradni jest procentowy, jedynie tam, gdzie się totalnie nie zgodzili i to jest właśnie 

urazowo-ortopedyczna i tam jest procentowy udział w poradni. A jeżeli chodzi 

o odział to jest stawka godzinowa.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy lekarze nie 

chcą podziału tutaj przy wykonaniu tych procedur, bo pewnie można by przerzucić 

trochę ryzyko na nich, że zapłacą im to, a i tak będą siedzieć, więc gdyby robili te 

ponad limity i by się z nimi dogadali, że zapłacą im, jeżeli NFZ im zapłaci, tu robiony 

byłby wynik, a ryzyko podzielone z doktorami.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest to 

dość karkołomne zadanie. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że może jednak 

by się zgodzili.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to nie 

jest tak, że ona planuje, żeby ktoś leżał, bo o endoprotezy będą walczyć w sądzie 

i jeżeli będą koszty, które i tak trzeba będzie ponieść, to woli żeby robili. Poza tym 

przy pomocy lekarzy ortopedów rozruszana została poradnia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to są lekarze 

kontraktowcy, jeżeli nie ma zabiegów, to oni nie przychodzą do pracy, czyli im nie 

płacą.   

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ  w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

część z kosztów się na pewno uda w ten sposób…..  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że gdyby 

jednak chcieli przyjść do pracy, to dogadać się z nimi, że zapłacimy, jeśli będzie 

wpływ z NFZ-u za to co wykonają. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ  w Wieluniu odpowiedziała, że się nie 

zgodzą na to. Przekazała, że oni wszystkie ruchy typu jak coś nie jest robione, 

to stara się obniżyć koszty personelu albo chociaż wybrać urlopy, którzy są na 

umowę o pracę, te co są zaległe. Na przykład w lipcu była wymiana sterylizatora 

i zamknięta została część obsady, zostawiona została tylko jedna sala na bloku, 

jeden zespół instrumentariuszek i tak dalej, bo wiadomo, że pilnie trzeba robić, 

wożone było też do sterylizacji. Tutaj w dużej mierze personel pielęgniarski „zszedł” 

z urlopów zaległych i kadra lekarska też została ograniczona. Powiedziała, że 

przygląda się kadrom lekarskim, to nie jest tak….  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że do tych 

zabiegów, które są zaplanowane jest też obsada pozostałego personelu i oni nie są 

na kontraktach.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że różnie, 

ale personel pielęgniarski w większości nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że instrumentariuszki i wszystko, co dookoła tego działa, więc im i tak trzeba będzie 

zapłacić.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że dlatego 

każda zmiana będzie analizowana pod tym kątem, podobnie jak było ze sterylizacją. 

Powiedziała, że oni się spotykali i każdy wiedział jak w danym okresie robią. Dlatego 
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podkreśliła, że to nie jest tak, że ona powie że nie robią, przekładają, i przełożą 

kolejkę oczekujących, a ona się nie zmieni, bo wtedy szpital nie zejdzie  

z kosztów, absolutnie nie, tylko materiałowe koszty by wtedy zeszły, także nie. 

To musi być całościowe żeby zobaczyć mniej kosztów. Dodała, że oddział 

ortopedyczny, wpada na niego bardzo dużo kosztów związanych, bo na przykład 

poradnia. bardzo dużo przyjmuje pacjentów, rozliczenie jest od procedury, a i tak ta 

poradnia urazowo-ortopedyczna ma zły wynik. Zaznaczyła, że wie z czego ten wynik 

wynika, ponieważ praktycznie za każdym pacjentem idzie zdjęcie RTG, ono jest 

robione u nas, przez nasz personel, ale oni i tak na oddziale na poradni te koszty 

dostaną  

i oni je widzą. Tylko gdyby oni nie zlecili tego zdjęcia, tego zdjęcia by nie było, 

to taniej by było o tą migawkę, o to zdjęcie faktyczne, a oni mają rozliczane wszystko 

tak naprawdę, bo nie może stosować różnych cenników, przy rozliczeniach kosztów, 

dlatego że tutaj by były jakieś uwagi na pewno NFZ-u.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest jakiś 

pomysł żeby utożsamić personel ze szpitalem. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że cały czas 

stara się utożsamiać, ma ostatnio nawet taki…. myśli, że personel kierowniczy jest 

utożsamiony, to jest rzeczywiście widoczne. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest problem 

z tymi, którzy są na pierwszej linii strzału kontaktu z pacjentem.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to na 

pewno tak.  

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu  Powiatu zapytał, czy pani dyrektor 

miała spotkanie z tym personelem? 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że 

oczywiście rozmawia z kierownikami.  

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu ponownie zapytał,  czy pani 

dyrektor osobiście miała spotkanie z tym niskim personelem.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że oczywiście, 

że się spotykają i zapytała czy radny ma na myśli SOR? 

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że myśli 

o wszystkich. Zaproponował, aby zrobić spotkanie i wytłumaczyć tak dobitnie, że albo 

zaczną do tego podchodzić inaczej, bo wszyscy tłumaczą, a nie ma żadnego efektu. 
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Podkreślił, że uważa, że Pani dyrektor musi zrobić spotkanie z całym personelem 

i kawa na ławę, wyciągnąć argumenty.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że spotkania 

są wielokrotne i w różnych grupach, a dlatego, że jest to jednostka czynna 

24 godziny na dobę, 7 dni w tygodniu, rotująca, personel rotuje i pracuje w różnych 

jednostkach, także proszę zrozumieć, że to nie będzie tak, że szpital sobie zrobi 

spotkanie… 

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu zaproponował podział na 

trzy etapy i ustalić, bo “głową muru się nie przebije”. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że spotyka się  

z personelem, rozmowy cały czas trwają i uważa, że na niektóry personel jedyna 

rzecz, która zadziała, to po prostu totalnie zwolnienie, odsunięcie i tak dalej.  

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu uważa, że Pani dyrektor ma 

zrobić takie spotkanie i przedstawić, że jeżeli wpłynie znowu jakaś skarga ludzi, 

to zostaną pociągnięci do odpowiedzialności.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że każda 

skarga, każda uwaga w jakiejkolwiek formie powoduje, że ten personel, na który jest 

uwaga, spotyka się z nim i rozmawia, absolutnie to jest. To nie jest kwestia, że 

personel nie wie, jakie są oczekiwania, bo bardzo mocno mają to wyartykułowane. 

W tym tygodniu też było zebranie z kierownikami oddziałów i przypomniała o 

systemie ankietowania. Teraz już bardzo łatwo pacjent może wejść w system 

ankietowania, wejść sobie zeskanować…. 

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu zauważył, że starsi ludzie 

nie wchodzą. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba z tym 

zrobić wielkie tablice na SORze i w NPL. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że na SOR-e 

też ustalili i zostanie to wyartykułowane jakie są zadania SOR-u i jakie są prawa 

pacjenta i obowiązki, i w drugą stronę, dlatego że  pacjenci też są bardzo różni. 

Bardzo wielu pacjentów przychodzi, którzy się nie powinni znaleźć na SOR-e, czy na 

NPL-u. Zaznaczyła, że personel też o to ma pretensje i ona próbuje im powiedzieć, 

że dzięki temu zarabiają i potrzebny jest ten pacjent. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że często nie 

trzeba go zaopatrzyć tylko wyjść i z nim porozmawiać, i mu powiedzieć, że trwa akcja 
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reanimacyjna i musi Pan poczekać na nas, a nie ma takiego kontaktu. Oni siedzą 

sześć godzin, nikt z nimi nie rozmawia, to jest fikcją na naszym SORze.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że to jest 

kwestia personelu, bo są tacy, którzy to realizują i naprawdę personel jest różny. 

Pani dyrektor myśli, że będzie niedługo komfort wymiany personelu, ale ten komfort 

pojawi się dopiero za chwilę, dlatego prosi by jej uwierzyć, że od miesiąca, dwóch 

zaczynają pojawiać się podania pielęgniarek. Wcześniej było to wszystko tak 

“uszyte”, bo są normy do spełnienia i to nie jest tak, że można zrezygnować 

z pielęgniarki, jeśli nie ma nowej na jej miejsce, bo szpital dostanie karę z NFZ-u. 

A personel od razu zgłosi ten fakt do NFZ-u, bo robiąc jakąkolwiek zmianę, nawet 

analizując, to NFZ już wie, w Izbie Pielęgniarskiej wiedzą, wszyscy już wiedzą. Wtedy 

odpisuje i się tłumaczy. Jeśli robi zmiany w sposób świadomy, wie dlaczego i jak to 

jest policzone, to się tego nie obawia, ale jeżeli zacznie tracić personel, bo argument, 

że nie potrafi znaleźć, nie jest żadnym argumentem dla nikogo. To jest zmiana, która 

“leży jej na sercu”. Powiedziała, że myśli, że przepracują to, ale tak jak wspomniała 

zaczynają się pojawiać młode pielęgniarki, które dają ogromną nadzieję na komfort. 

Aktualnie już dwóm osobom podziękowali z personelu medycznego i to jest jakiś 

komfort, że mogli im podziękować, bo wiedzą, że nie mogą podpisać, przedłużyć 

umowy. Pani dyrektor ponownie podkreśliła, że leży jej to bardzo na sercu. Pojawią 

się informacje, planują również szkolenia z psychologiem, bo tak jak wspomniała 

spotkania są. Poinformowała, że ostatnio pojawiła się na SORze, poszła na 

ambulatorium i usiadła żeby jej nikt nie widział i zobaczyła tę martwicę i się zdziwiła, 

bo ma dwóch lekarzy na grafiku, zapłaci im i nie wie dlaczego siedzą i czekają                  

i w momencie, gdy została zauważona od razu zaczął się ruch. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że może to jest 

metoda żeby tajemniczych klientów wysyłać na SOR porozmawiać z pacjentami. 

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu zaproponował, żeby Pan 

wicestarosta pojechał raz w miesiącu. 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu powiedział, że raz wszedł na 

SOR wziął bilecik i tylko życzył wszystkim zdrowia, bo było około 70 ludzi a była już 

godzina 18.00-18.30 i nie zdecydował się czekać, a chciał zrobić prześwietlenie. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że są różne 

momenty na SORze. Dodała, że nie będzie ich też bronić “jak niepodległości” są 

spotkania, planuje również spotkania z psychologiem, dlatego, że im się koniec 
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końcem nie opłaca, że ten pacjent czeka dłużej, bo wejdzie zdenerwowany i jest 

nieprzyjemnie, jest nerwowo. Jakby nie można było tego wcześniej załatwić. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że rozumie,  

że są sytuacje, o których było wcześniej pisał, czyli o tej drugiej stronie, gdzie pacjent 

oczekujący nie widzi, że toczy się walka o życie, ale jest jakaś osoba w okienku i ona 

może to tym ludziom powiedzieć i nikt nie będzie miał pretensji. Jeżeli ona tylko 

wyjdzie i zobaczy, że ta osoba to może jeszcze czekać sześć godzin, bo może być 

tak, że on tam  siedzi i może być w gorszym stanie niż ten pacjent, który jest tam 

ratowany, a jest np. nieśmiały i nic nie powie. Ale jeśli przez sześć godzin nikt tak 

naprawdę na niego nie spojrzy, to jest to dramat.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że przekazała 

już, że  nie wyobraża sobie sytuacji, bo też odnotowali taką sytuację i była rozmowa  

z personelem, że siedzi ktoś z krwawiącą raną i może ona jest powierzchowna, ale 

powiedziała, że nie wyobraża sobie, że nie wyjdzie ratownik lub pielęgniarka do takiej 

osoby i nie zaopatrzy tej rany zanim lekarz ją zobaczy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wystarczy,  

że zapyta. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że ważne żeby 

on to zobaczył, to muszą wychodzić od czasu do czasu i ostatnio też kadrowa wyszła  

i usiadła popatrzeć, ale wtedy też trochę inaczej się zachowują, gdy widzą kogoś  

z zarządców szpitala. Wyszła kadrowa, niewiele po rozmowach z personelem, 

usiadła ale ją szybko poznali, ale przekazała, że wyszła Pani i powiedziała, żeby 

poczekać, że się zainteresowała. To jest to, o co chodzi dyrekcji szpitala, bo są 

rzeczywiście momenty zatłoczenia i należy wtedy temu personelowi również 

współczuć. 

Pan Łukasz Dybka -  członek Zarządu Powiatu powiedział, że może 

te pielęgniarki bardziej empatyczne dać na ten SOR i już. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nikt  

z czekających na pewno nie będzie miał pretensji jeśli zostanie powiedziane żeby 

czekać, bo ratowane jest czyjeś życie, 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeśli chodzi 

o SOR to personel średni SOR-u na umowę o pracę ma 20% zwyżki od 

wynagrodzenia zasadniczego za to, że pracuje na odcinku SOR-owskim i teraz jeżeli 

pojawią się nowe pielęgniarki, a zaczynają się pojawiać, to w końcu jest możliwość 
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ruchu i wykorzystania tego czynnika, że zarabia się lepiej na SOR-e. W ostatnim 

półroczu czy roku dwie świetne pielęgniarki zostały przeniesione na SOR po 

to właśnie, aby opieka była jak najlepsza. Dodała, że nie ma braków na 

ambulatorium, jeśli chodzi lekarza, więc tylko trzeba jeszcze powalczyć o to, że 

niektórym się nie chce chcieć i wyłuszczyć tych, którym się nie chce i tego nie 

zmienią, bo oni wszyscy wiedzą, jakie są oczekiwania, bo tak jak wspominała, gdy 

się pojawiają, to jest inaczej. Chyba, że ktoś totalnie ich nie zna, bo też są tacy 

pracownicy podróżujący. Tu zostało wspomniane gdy Pani dyrektor z Panem 

wicestarostą weszli i Pani pielęgniarka mówi “że u nas to jest tak i tak” a Pani 

dyrektor zapytała „jakie u nas” na to pielęgniarka odpowiedziała, że w Radomsku, bo 

tam również pracowała i tam miała więcej godzin. Według tej pielęgniarki „u nas” to 

właśnie było w tamtym szpitalu, dlatego wspomina o tym utożsamianiu się.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że skoro ta 

pielęgniarka mówi, że w Radomsku jest lepiej, stwierdził, aby pani dyrektor zapytała 

co zrobić, aby było lepiej. Doskonale również rozumie, że lekarz czy pielęgniarka 

mogą popełnić błąd jako że jest zapracowany, ale chamstwa nie może być i będą 

ustalać co trzeba zmienić.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że oczywiście 

się z tym zgadza. Teraz również ratownik, co do którego były dwie skargi w ostatnim 

roku, niby delikatne i niepisemne, bo były tylko telefoniczne, to też chciał przejść na 

umowę o pracę, na co odpowiedziała mu, że nie ma takiej opcji. Dlatego, że były na 

niego skargi i do pracowników też dojdzie informacja, że pewnych rzeczy nie 

załatwią, bo mają taką historię, jaką mają. On był niezbędny, ale może za chwilę nie 

będzie, bo już ma mniej godzin, ponieważ to jest ten ratownik, co miał bardzo dużo 

godzin, bo punkt startowy był taki, że ten ratownik miał po 300 godzin na SORze, 

w tym momencie wyrabia na poziomie etatu.  Zaznaczyła, że to też nie jest sprawa 

zero-jedynkowa, bo na przykład interniści bardzo chwalą tę osobę. Dla pacjentów był 

jednak niemiły. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli szpital 

dostaje pochwałę, to Starostwo też dostaje pochwałę jeśli chodzi np. o chirurgię,  

o ginekologię, czy o różne oddziały, ale problem jest cały czas z jednym oddziałem  

i oczekuje się większej skuteczności.  
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Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że rozumie, 

ale to też nie jest tak, bo wielu pacjentów na SORze jest załatwionych, że są 

zadowoleni i w ogóle mają taką diagnostykę i wszystko wykonane.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że czarne owce 

generują 80% opinii. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się z tą opinią, ale 

zaznaczyła również, że pacjenci w tym stanie są mocno drażliwi, a personel 

medyczny jest chyba za słabo wyedukowany pod kątem psychologicznym,                          

a tu trzeba mieć nutkę więcej cierpliwości. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 119/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zatwierdzenia „Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na lata 2024-2026” (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny pan Łukasz Dybka i pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 119/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w 

zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 roku oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jego konsultacji. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

kierownik Świtalskiej.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  
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 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania w przedmiotowej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 120/24 w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2025 

roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny pan Łukasz Dybka i pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 120/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Statutu 

Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

kierownik Świtalskiej.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu dopytał, czy tu chodzi o 12 

miejsc socjalizacyjnych i 2 miejsca interwencyjne, czyli te 14 miejsc można 

wykorzystać na miejsca socjalizacyjne, jeśli nie ma wykorzystanych tych miejsc 

interwencyjnych, czy te dwa miejsca muszą czekać? 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że nie, myśli, 

że czekać one na pewno nie będą, dlatego była też konieczność podjęcia uchwały 

regulaminu już w tamtym miesiącu. Podkreśliła, że chciała osobiście to przełożyć 

żeby to było razem, statut i regulamin, ale nie mogli zaczekać. Musieli regulamin 

uchwalić jak najszybciej, bo inaczej zapełnione byłyby już te socjalizacyjne miejsca 

i nie było by interwencyjnych miejsc.  
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Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu powiedział, że było to nie po 

kolei. 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu dodała, że nie odbyło się to 

po kolei, bo jeżeli materiał dotarł do wydziału pod koniec miesiąca, to nie było 

możliwości by dać statut we wrześniu, bo musi się to odbywać zgodnie, czyli najpierw 

na Zarząd, później Komisje i sesję.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 121/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie uchwalenia Statutu Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej 

w Komornikach (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 121/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie pisma Przewodniczącej Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych w Wieluniu o zwrot członkom Rady, zamieszkałym poza 

miejscem obrad, kosztów przejazdu samochodem osobowym. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

kierownik Świtalskiej.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mają taką 

możliwość. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział, że to 

widać, że Pani mecenas napisała w swojej opinii, że w paragrafie 7 członkom Rady, 

zamieszkałym poza miejscem obrad rady przysługuje na ich wniosek zwrot kosztów 

przejazdu środkami transportu publicznego.  
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Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

będzie taki wniosek, to jak najbardziej będzie zwrot, natomiast tu bardziej chodzi 

o własny samochód. 

Pan Krzysztof Dziuba –wicestarosta wieluński powiedział, że w odpowiedzi 

by napisała krótko, że jest możliwość zwrotu.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Kędzi. 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu powiedział, że jest tabela                 

i w 2020 były 4 posiedzenia, w 2021 - 6 posiedzeń, w 2022 - 6 posiedzeń, w 2023 – 

8 posiedzeń, a teraz do 31.07.2024 były 4 posiedzenia, to mogą się spodziewać, że 

w 2024 również będzie 8 posiedzeń. 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Pan 

skarbnik chciałby zabrać głos. 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu zauważył, że jest to 80 km na 

jednego członka Rady…  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  zapytał, czy te delegacje mogą 

być finansowane z pieniędzy z Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania 

o Niepełnosprawności? 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że absolutnie 

nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mają 

możliwości, mogą przyjechać autobusem, bo są połączenia. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

w regulaminie paragraf 7…. 

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że jest 

zawarte na końcu, że członkom rady zamieszkałym poza miejscem obrad, 

przysługuje na ich wniosek zwrot kosztów przejazdu środkami transportu 

publicznego. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował, 

by odpisać Pani przewodniczącej iż istnieje możliwość zwrotu kosztów. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

projekt odpowiedzi na pismo Przewodniczącej Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych w Wieluniu o zwrot członkom Rady, zamieszkałym poza 

miejscem obrad, kosztów przejazdu samochodem osobowym (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie Stypendium Powiatu 

Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

naczelnik Krej.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji w Starostwie  

Powiatowym w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 122/24 w sprawie powołania Komisji Stypendialnej do oceny wniosków 

o przyznanie Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów 

i absolwentów (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 122/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik Powiatu omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 123/24 w sprawie przyjęcia projektu „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego 

w roku 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa                  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                 

i o wolontariacie” oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało                    

3 członków Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński i Pan Krzysztof Dziuba – 

wicestarosta wieluński).   

Uchwała Nr 123/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt  17 

Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2023/2024 

- temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

naczelnik Krej.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji w Starostwie  

Powiatowym w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  
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 Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno - 

Pedagogicznej w Wieluniu przybliżyła pracę Poradni w roku szkolnym 2023/2024.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Piotrowi Kędzi. 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu zapytał Panią dyrektor, czy jest 

w stanie określić procentowo wzrost liczby orzeczeń dzieci. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno - 

Pedagogicznej w Wieluniu odpowiedziała, że jest to temat gorący, ponieważ 

Kuratorium również prosiło poradnie o monitorowanie na bieżąco wzrostu 

wydawanych dokumentów tego typu. Natomiast jest to różnica niewielka,  

bo w stosunku rok do roku jest to różnica zaledwie 10 dokumentów więcej i jest to 

raczej stała liczba, jeśli chodzi o powiat wieluński.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu przybliżyła pracę Bursy w roku szkolnym 2023/2024. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Agnieszce Stępień - Wyrembak. 

Pani Agnieszka Stępień - Wyrembak - wicedyrektor II LO przybliżyła pracę 

II Liceum w roku szkolnym 2023/2024. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

dyrektorowi Nowakowskiemu 

Pan Jerzy Nowakowski -  dyrektor PMDKiS omówił działalność PMDKiS  

w roku szkolnym 2023/2024. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Elżbiecie Urbańskiej - Golec. 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor ZS nr 1 przybliżyła osiągnięcia 

Zespołu Szkół nr 1 w roku szkolnym 2023/2024.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Dariuszowi Kowalczykowi 

Pan Dariusz Kowalczyk - dyrektor ZS nr 2 omówił działalność szkoły w roku 

szkolnym 2023/2024. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu podziękował Panu 

dyrektorowi, że pomimo burzliwego konkursu wyboru na stanowisko dyrektora, Pan 

Kowalczyk „zakasał” rękawy i ostro wziął się do pracy, co bardzo go cieszy oraz 
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pozyskane środki i liczy, że pan Dyrektor skończy ten projekt, co będzie z pożytkiem 

dla uczniów i dla wszystkich. Podziękował również za zaangażowanie i pracę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Katarzynie Wyrębak. 

Pani Katarzyna Wyrębak - dyrektor ZSS przybliżyła osiągnięcia Zespołu 

Szkół Specjalnych w roku szkolnym 2023/2024.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Barbarze Mazur . 

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW omówiła pracę Ośrodka w roku 

szkolnym 2023/2024.  

Pani Ewa Oroń - dyrektor ZS nr 3 omówiła pracę Zespołu w roku szkolnym 

2023/2024.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Zbigniewowi Wiśniewskiemu, dyrektorowi I LO. 

Zbigniew Wiśniewski - dyrektor I LO przybliżył pracę Liceum w roku 

szkolnym 2023/2024.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zwrócił się do dyrektorów 

jednostek oświatowych i powiedział, że rada rodziców jest odrębnym tworem i działa 

poza budżetem i jeżeli występują przypadki brania faktur, to poprosił o zaprzestanie 

tego działania. Niektóre jednostki tolerują takie przypadki, brania faktur na radę 

rodziców, gdzie w nagłówku jest napisane - Powiat Wieluński. Podkreślił, że on 

kategorycznie się na to nie zgadza. Taka faktura jest błędnie wystawiona.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w imieniu Zarządu 

podziękował za ciężką pracę i zaangażowanie w realizację zadań oświatowych  

w szkołach i placówkach za ubiegły rok szkolny. Zapewnił też, że Zarząd Powiatu 

będzie dbał, aby warunki nauczania w szkołach były jak najlepsze i potwierdził, że 

będzie wspierał wszystkie pomysły i realizacje w miarę możliwości i sił finansowych. 

Następnie udzielił głosu Panu wicestaroście Krzysztofowi Dziubie.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński jako że miał przyjemność 

współpracować z dyrektorami w roku, za który przedstawiają sprawozdania, również 

chciał podziękować za kilka elementów tej współpracy. Przede wszystkim było to 

wielokrotnie podkreślane, że miniony rok był bardzo trudny pod kątem ilości uczniów, 
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zwłaszcza w technikach, gdzie spotkały się dwa bardzo duże roczniki i dyrektorzy, 

dzięki świetnym zespołom w szkołach bardzo dobrze sobie poradzili i dla wszystkich 

ogromne podziękowania, ponieważ wszyscy obawiali się jak to będzie wyglądać. 

Podziękował również za współpracę przy tegorocznym naborze, gdzie wystąpił 

problem z bardzo małą liczbą uczniów i konieczne było wygenerowanie wspólnego 

rozwiązania, które nie będą zbyt mocno ograniczały wyboru absolwentom szkół 

podstawowych. Bardzo go cieszy współpraca między naszymi szkołami i naszymi  

jednostkami, czy jest to PZD czy Poradnia. Podkreślił, że bardzo go to cieszy i zależy 

mu na takiej współpracy i podziękował, że takie działania są podejmowane, ponieważ 

to było wielokrotnie podkreślane, że jest to jeden worek powiatowy i to, co w nim 

zostaje, jest z korzyścią dla wszystkich, dlatego dziękuje i prosi o dalsze 

podejmowanie działań. Podziękował również za włączanie się w różne inicjatywy 

społeczne, kulturalne i dobroczynne, ponieważ nasze szkoły i placówki mogły by być 

wzorem do naśladowania, jeśli chodzi o zaangażowanie młodzieży, czy to 

w wolontariat, czy inne działania. Podziękował również za czuwanie nad 

inwestycjami, które są w szkołach, za składanie wniosków o środki zewnętrzne, bo 

takich wniosków też jest sporo, co prawda z rożnym powodzeniem, ale to nie zawsze 

zależy od nich. Jeśli będą składać wnioski, to jest szansa, że coś „wpadnie”, jeżeli 

nie będą ich składać, to nie będzie środków, które są dostępne na rynku. Powiedział, 

że tak jak Pan starosta powiedział, będą starać się wspierać te zadania, które są 

w głowach dyrektorów, zachęca do składania wniosków o środki zewnętrzne. Myśli, 

że tak jak w poprzedniej kadencji, tak i w tej, będą starali się wygospodarować środki 

na wkład własny, jeśli taki będzie, bo z doświadczenia pewnie wiadomo, że trudno 

jest realizować inwestycje w całości ze środków własnych powiatu. Pan skarbnik 

pewnie to potwierdzi, że inwestują w oświatę, w bieżące wydatki miliony złotych 

i bardzo trudno jest co roku znaleźć te środki na inwestycję bieżącą ponad to, co 

Powiat otrzymuje z subwencji oświatowej. Same podwyżki, które powstały w tym 

roku wygenerowały dodatkowo 13 mln zł potrzeb, a otrzymali zwiększenie subwencji 

oświatowej jedynie o 9 mln zł, więc w ciągu roku Pan skarbnik musiał wygenerować 

dodatkowo ponad 4 mln zł, co jest bardzo trudne w ciągu roku budżetowego. 

Podkreśli, że to bieżące utrzymanie często ogranicza ich inwestycyjnie, dlatego 

ponawia prośbę o staranie się o środki zewnętrzne i prosi by starostwu zostawić 

wygospodarowanie środków na wkład własny.  
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Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Maciej Bryś zarządził 5 minut przerwy.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Maciej Bryś wznowił obrady zarządu 

Powiatu po przerwie. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poddał pod 

głosowanie przyjęcie przedmiotowej informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2023/2024 - 

temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji? 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację  Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącą pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny na rzecz Gminy Konopnica nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  udzielił głosu Pani 

naczelnik Kałuziak. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w Starostwie Powiatowym 

w Wieluniu  omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 124/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Konopnica 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 124/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na  

dokonanie darowizny na rzecz Gminy Mokrsko nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  udzielił głosu Pani 

naczelnik Kałuziak. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w Starostwie Powiatowym 

w Wieluniu  omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 125/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Mokrsko 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 125/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Wieluńskiego oddanych w trwały zarząd powiatowym jednostkom 

organizacyjnym. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  udzielił głosu Pani 

naczelnik Kałuziak. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w Starostwie Powiatowym 

w Wieluniu  omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały? 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 126/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

korzystania z nieruchomości stanowiących własność Powiatu Wieluńskiego 
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oddanych w trwały zarząd powiatowym jednostkom organizacyjnym (głosowało 

4 członków Zarządu, nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 126/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2023 r.  

do 30 września 2024 r. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy są 

pytania. 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma sugestie do 

Powiatowego czy to Gminnych Zespołów Zarządzania Kryzysowego, aby zastanowić 

się nad zakupem komunikacji radiowej. Komunikacja radiowa jest ustawiona na 

konkretną częstotliwość, a może przydałyby się urządzenia radiowe mobilne,  

w których można byłoby programować częstotliwości. Dodał, że dużo zdarzeń jest 

obsługiwanych przez OSP. Zauważył, że zakup za 100,00 zł radia, dzięki któremu 

będą w stanie poosłuchiwać, ale jest to radio bez homologacji, łączności nie można 

tam prowadzić, ale sugeruje by zakupić profesjonalne radia, na przykład Hetera, 

które kosztuje 1300,00 zł, która również odbierałaby częstotliwości obrony cywilnej, 

zarządzania kryzysowego, ale również miałaby możliwość podsłuchu służb, mowa tu 

o jednostkach PSP, czy OSP. To jest tylko jego sugestia, a całe sprawozdanie jest 

poprawne. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział, że Zarząd 

się zastanowi nad tym pomysłem.  

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu dodał, że w przyszłości można 

„puścić” taką globalną informację po urzędach, bo nie ukrywa, że w normalnych 

działaniach, kiedy jest sytuacja kryzysowa, na przykład zerwane dachy, większość 

komunikacji idzie przez radio, nie ma kontaktu telefonicznego z tymi strażakami, bo 

nie znamy kontaktów, a na tym łączu jest praktycznie na bieżąco. W ten sposób 

byłaby szybsza informacja przez radio. To co się działo na terenie popowodziowym, 

gdzie nie ma Internetu, nie ma prądu, a radio jest dużą pomocą, bo nie jest 
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hamowane przez żadne inne medium. Problem jest tylko z łączem, PSP zgłasza ten 

problem. Prosi o transmiter lub nadajnik, bo lasy hamują.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

przeanalizują sugestię Pana radnego. Zapytał, czy są jakieś pytania? Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację  o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2023 r. do 30 września 2024 r. 

(głosowało 4 członków Zarządu,  nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju 

ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy są 

pytania. Informacyjnie Pan Przewodniczący dodał, że poproszona została firmę, 

która  pomagała opracować tą strategię, żeby była obecna na komisjach i na sesji. 

Zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 127/24  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na 

lata 2023-2030 (głosowało 4 członków Zarządu,  nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 127/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu  udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 128/24  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu,  nieobecny 

pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 128/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 129/24  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 4 członków Zarządu,  nieobecny pan Jakub Jurdziński).   

Uchwała Nr 129/24 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 26 

Sprawy bieżące. 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

    

 

Pkt 27 

Wolne wnioski.  

 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu złożył wniosek w sprawie 

zmiany pojazdu Pana Starosty, czyli samochodu osobowego marki Citroen. 

Stwierdził, że trzeba będzie się nad tym pochylić. Może to nie będzie bezpośredni 

zakup, ale leasing, czy wynajem.  

Pan Przemysła Krężel – skarbik powiatu poruszył kwestie kosztu wynajmu 

takiego samochodu. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się do kwestii 

wynajmu. 

 Pan Łukasz Dybka – członek zarządu Powiatu stwierdził, że koszt wynajmu 

jest uzależniony od tego, ile wynosi limit kilometrów.  

 

Pkt 28 

Zamknięcie XIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

Protokół sporządziła: 

 

   Dorota Urbanek 
        Referent 


